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• Kristofer pratar om året som har gått. Höjdpunkten var Eskilscupen. Vi har tränat tre 
gånger i veckan vilket vi tränare tycker har funkat bra. Målet är att träna dubbelt så 
mycket som matchspel 

• Inför 2019 så önskar ledarstaben ytterligare 1 hjälptränare. Det handlar om att hjälpa 
till på träningarna 1 gång i veckan. Är det någon som är intresserad så kontakta 
Kristofer 

• Även 1 till lagförälder önskas. Idag är Cecilia lagförälder. Christian hjälper till. Är det 
någon som kan tänka sig bli lagförälder så kontakta någon av ledarna 

• Den 2:e januari kommer vi spela Kinna IFs egna futsalturnering “Nyårskulan” Vi 
kommer då ha ansvar för alla aktiviteter runt turneringen såsom att bemanna kiosk, 
grill, sköta sekretariatet och städ. Cecilia kommer att gå på det första planeringsmötet 
med vi önskar ytterligare en förälder som kan hjälpa Cecilia med planeringsarbetet 
och fördelning av uppgifter.  

• Vi kommer fram till årsskiftet köra lite blandad träning. Det kommer att bli en del på 
konstgräset, en del futsal och så kommer Håkan Stidell köra taekwondoträning med 
killarna en gång i veckan. Vilken dag det blir återkommer vi med. Ha koll i vår 
kalender där vi lägger upp alla aktiviteter och tider. 

• Vi kommer ha kortare utvecklingssamtal med alla grabbar. Detta som uppföljning på 
förra årets samtal 

• Vi håller på att planera cuper inför 2019. De cuperna vi har titta på är FFKcupen 
(januari). Future Cup (Påskhelgen), Lassabollen (April) Eskilscupen (Augusti) och 
någon cup i till hösten 2019. Vilka cuper det blir meddelas innan årsskiftet 

• Förhoppningsvis åker vi träningsläger nästa år liknade det vi gjorde våras i 
Falkenberg 

• Gothia Cup kommer vi förmodligen spela 2020 
• Ev. kommer vi köpa in ett bortaställ. Det medför en kostnad som vi helst inte vill 

belasta lagkontot med det. VI behöver få in pengar på annat sätt. Om det är någon 
som vet någon som vill sponsra oss så kontakta någon av ledarna. Det är ok att 
sponsra med material men man får inte ha något eget tryck på det. Förslag att man 
ansöka om pengar från Sparbanksstiftelsen 

• Förslag från föräldrar om att utöka sortimentet i vår kiosk. Sara Ahlgren tar ansvar för 
det 

• Kristofer berättar kort om skadeförebyggande träning 
• För underlätta informationsspridning, bland annat vid ändrade träningstider så 

kommer vi att samla in killarnas mobilnummer så vi även kan skicka ut information till 
dom 

 

 


